# SHARED SERVICES CANADA ScaleUp004/005

## **Ready to Contract**

Solicitation No.	ScaleUp004	Updated	July 18, 2022

## **Questions and Answers**

ScaleUp is a new social procurement pilot initiative that helps make the procurement process easier, faster and aims to diversify who receives contracts. Led by the Center of Expertise in Agile and Innovative Procurement (CoEAIP) from Shared Services Canada (SSC), ScaleUp targets micro & small businesses that are either indigenous businesses or businesses owned or led by underrepresented groups (women, visible minorities and/or persons with disabilities). The following Questions and Answers were received either directly as a result of contacting the Contracting Authority, or from Bilingual Information Session (Webinar) held on July 14, 2022.

Questions & Answers

Question - 1

Do we need to submit the Financial Bid form in our response? I do not see the file in the attachments.

SSC's Answer - 1

No, this is just the prequalification stage and no financial information is required.

Question - 2

Do we need to register in P2P now or can we wait until we have a contract awarded to us?

SSC's Answer - 2

Although you do not need to be registered in P2P to submit a bid, you will need to be registered to be awarded a contract so it's in your best interest to register sooner rather than later.

Question - 3

Page 1 of 3

Solicitation No.: ScaleUp001

How long does it take to complete the registration process for P2P?

SSC's Answer - 3

It takes approximately 9 days.

# SERVICES PARTAGÉS CANADA Initiative S'élancer 004/005

## Prêts à contracter

Numéro de sollicitation	ScaleUp004	<ul> <li>Actualisé</li> </ul>	July 18, 2022
-------------------------	------------	-------------------------------	---------------

# **Questions and Answers**

Dans le cadre de l'initiative S'élancer de Services partagés Canada, cet approvisionnement est un marché réservé aux micro et petites entreprises qui sont détenues ou dirigées par des groupes sous-représentés ou qui sont des entreprises autochtones. S'élancer est une initiative d'approvisionnement social dirigée par Services partagés Canada, en collaboration avec TECHNATION, pour accroître la diversité des soumissionnaires sur les contrats gouvernementaux. Inscrivez-vous sur le marché numérique du Canada pour augmenter votre visibilité et accéder à encore plus d'opportunités futures. C'est gratuit. Un webinaire a eu lieu le 14 juillet 2022à 13h HE. Les questions et réponses suivantes viennent soit de ces sessions ou bien des questions envoyées à l'autorité contractuelle directement.

#### Questions et Réponses

#### Question - 1

Devons-nous soumettre le formulaire d'offre financière dans notre réponse ? Je ne vois pas le fichier dans l'affichage.

#### SPC réponse - 1

Non, il s'agit seulement de la phase de préqualification et aucune information financière n'est requise.

#### Question - 2

Devons-nous nous inscrire dans le <<P2P>> maintenant ou pouvons-nous attendre qu'un contrat nous soit attribué ?

### SPC réponse - 2

Bien qu'il ne soit pas nécessaire d'être inscrit au P2P pour soumettre une offre, vous devrez l'être pour obtenir un contrat. Il est donc dans votre intérêt de vous inscrire le plus tôt possible.

#### Question - 3

Combien de temps faut-il pour compléter le processus d'enregistrement pour le << P2P>> ?

### SPC réponse - 3

Il faut compter environ 9 jours.